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Z á p i s n i c a    č.  1 
z prvého – ustanovujúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva vo Vrbovom,  

konaného dňa 28. 12. 2006 o 14.00 hod. v kúrii M. Beňovského 

 

Prítomní:   poslanci a primátor mesta  (podľa prezenčnej listiny) 

 

Prizvaní:   vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové a hostia, podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia mestského zastupiteľstva 

2. Oboznámenie s výsledkami volieb 

3. Zloženie sľubu primátora mesta 

4. Zloženie sľubu poslancov mestského zastupiteľstva 

5. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

6. Voľba pracovných komisií 

7. Voľba zástupcu primátora 

8. Návrh na zriadenie komisií mestského zastupiteľstva a voľba ich predsedov 

9. Schválenie do organizačnej štruktúry mesta Vrbové systematizované miesto prednostu 

10. Určenie platu novozvoleného primátora 

11. Určenie sobášiacich 

12. Návrh uznesení 

13. Záver 

 

1. Otvorenie 
 

 V zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a v znení rokovacieho poriadku 

mestského zastupiteľstva vo Vrbovom zvolal primátor mesta Dr. Borovský prvé – ustanovujúce 

zasadnutie mestského zastupiteľstva vo Vrbovom. Na začiatok pri vstupe pracovného 

predsedníctva zaznela štátna hymna. Po nej za hudobného doprovodu Petry Breče zarecitovala 

Mgr. Mária Adamcová báseň. Po krátkom hudobnom programe Daniely Drábkovej a Petry Breče 

predsedníčka pracovného predsedníctva Ing. Viera Koreňová privítala všetkých prítomných, 

predovšetkým primátora, novozvolených aj stávajúcich poslancov, vedúcich útvarov, zástupcu 

mesta Piešťany Ing. Mištinu, zástupcov ECAV Mgr. Miroslava Jägra a Dr. Ľudovíta Kuruca, CSc.  

 

2. Oboznámenie s výsledkami volieb 
  

 Ing. Koreňová po slávnostnom otvorení vyzvala predsedu mestskej volebnej komisie 

Ing. Michala Puobiša, aby predniesol správu o výsledkoch volieb v meste Vrbové. Ing. Puobiš 

skonštatoval, že občania si 2. decembra t.r. zvolili primátora aj svojich zástupcov v parlamente. 

Zo 4990 oprávnených voličov sa zúčastnilo volieb 2099. V I. volebnom obvode bolo zvolených 7 

poslancov a v II. volebnom obvode 6 poslancov. Zložením sľubu novozvolených zástupcov sa 

končí obdobie starých poslancov a primátora. Za poslancov boli zvolení: v I. volebnom obvode 

Dr. Ivan Borovský, Dr. Patrik Kýška, Pavol Rakús, Ing. Jozef Duračka, Ing. Ján Prievozník, 

Ing. Jaroslav Tomčík a Anton Červeňanský. Prvým náhradníkom sa stal Pavol Halama, ďalším 

Mgr. Silvester Boškovič. V druhom volebnom obvode boli zvolení za poslancov Ing. Ján Jánoška, 

Ing. Daniela Jakábová, Ing. Marián Keller, Jozef Bukovčák, Ing. Anton Kramárik a Ing. Peter 

Nižnanský. Náhradníkmi sa stali Ing. Zdenko Zeleňák a Dr. Jana Miklášová. Za primátora mesta 

bol zvolený Dr. Ivan Borovský. Ďalší v poradí bol Ing. Ján Jánoška a Ing. Ján Prievozník. Zároveň 

informoval, že dostal žiadosť Dr. Ivana Borovského o vzdanie sa funkcie za poslanca.  

Keďže Dr. Borovský sa vzdal funkcie poslanca, nakoľko bol zvolený za primátora, ďalším v poradí 

spomedzi náhradníkov postúpil za poslanca Pavol Halama. 
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3. a 4. Sľub primátora mesta a poslancov mestského zastupiteľstva 
 

 Ing. Puobiš ako predseda mestskej volebnej komisie odovzdal Dr. Borovskému, 

novozvolenému primátorovi, osvedčenie o zvolení a zaželal mu veľa optimizmu a entuziazmu. 

Dr. Borovský potom zložil sľub primátora a písomne to aj potvrdil. Takisto zablahoželal Ing. 

Puobiš ku zvoleniu aj novozvoleným poslancom. Ing. Keller prečítal sľub poslanca a následne 

všetci ostatní novozvolení poslanci tento sľub aj písomne potvrdili. 

Potom novozvolený primátor predniesol krátky príhovor. 

 

5. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

 
Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo za prítomnosti všetkých 13 poslancov, plénum 

bolo uznášaniaschopné.  

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Jaroslav Tomčík a Pavol 

Rakús. 

prítomných: 13                                                                                                                           

za: 12                               proti: 0                                                      zdržal sa: 0 

Ing. Jánoška nehlasoval. 

            

Za zapisovateľku bola schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 13 

za: 12                                                              proti: 0                                                zdržal sa: 0 

Ing. Jánoška nehlasoval. 

 

6. Voľba pracovných komisií  

 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda Ing. Ján Jánoška, členovia: 

Ing. Ján Prievozník a Ing. Marián Keller. 

prítomných: 13 

za: 12                                                  proti: 0                                  zdržal sa: 0 

Ing. Jánoška nehlasoval. 

 

Do mandátovej komisie, ktorá overuje, či dostali primátor a poslanci osvedčenia o zvolení, či 

zložili sľub a odovzdali čestné prehlásenie o nezlučiteľnosti funkcií, boli navrhnutí a zvolení 

poslanci: predseda Ing. Peter Nižnanský, členovia Ing. Anton Kramárik a Anton Červeňanský. 

prítomných: 13 

za: 12                                                              proti: 0                                               zdržal sa: 0 

Ing. Jánoška nehlasoval. 

 

Do volebnej komisie, ktorá rozhoduje, či sa bude konať tajné hlasovanie boli navrhnutí a schválení 

poslanci: predseda Ing. Daniela Jakábová, členovia PaedDr. Patrik Kýška a Ing. Jozef Duračka. 

prítomných: 13 

za: 11                                                              proti: 0                                              zdržal sa: 1 

                    Ing. D. Jakábová 

Ing. Jánoška nehlasoval. 

 

 Vzhľadom na to, aby sa zbytočne rokovanie nepredlžovalo, podľa rokovacieho poriadku 

predložil primátor návrh, aby k tej istej veci sa hovorilo len jedenkrát v maximálnej dĺžke 2 

minúty. Takýto návrh poslanci odsúhlasili. 
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prítomných: 13 

za: 9                                                              proti: 2                                               zdržal sa: 1 

Ing. Jánoška nehlasoval. 

 

 Mandátna komisia skontrolovala, či všetci poslanci zložili sľub, podpísali a odovzdali 

čestné vyhlásenie o tom, že nevykonávajú funkciu nezlučiteľnú s funkciou poslanca MsZ a či im 

boli odovzdané osvedčenia o zvolení za poslanca MsZ.  

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 1/XII/2006, 2/XII/2006 a 3/XII/2006. 

 

 Primátor mesta potom predložil návrh programu, ktorý bol na pozvánke. O slovo sa 

prihlásil  Ing. Jánoška,  kde upozornil, že bol porušený rokovací poriadok. V zmysle rokovacieho 

poriadku § 3 až do zloženia sľubu nového primátora vedie rokovanie MsZ starý primátor. Zároveň 

navrhuje vypustiť z programu bod 9 (post prednostu). 

Dr. Borovský však argumentoval, že rokovanie MsZ môže viesť jeden z poslancov, ktorý 

nekandidoval na poslanca. V tomto prípade to bola Ing. Koreňová. Nepovažuje to za porušenie 

rokovacieho poriadku. 

Poslanci hlasovali za vypustenie bodu 9 z programu, avšak návrh Ing. Jánošku neprešiel. 

prítomných: 13 

za: 4                                                              proti: 9                                               zdržal sa: 0 

 

 Potom primátor predložil k hlasovaniu program, ktorý bol na pozvánke. Program bol 

odsúhlasený. 

prítomných: 13 

za: 9                                                              proti: 3                                               zdržal sa: 1 

 

7. Voľba zástupcu primátora 
 

 Ako svojho zástupcu navrhol primátor mesta Ing. Jána Prievozníka a otvoril k tomu 

rozpravu. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – prečo je v uznesení podmienka „s tým, že je dlhodobo uvoľnený ...“. Odkedy je 

zástupca primátora verejná funkcia? 

Dr. Borovský – aj doteraz to tak bolo, okrem platu, ktorý sa navrhol v jednom uznesení. Takýto 

návrh odsúhlasuje MsZ. 

Ing. Jánoška (faktická poznámka) – aký zákonný predpis to hovorí, 

Ing. Keller – aj on bol ako zástupca primátora dlhodobo uvoľnený zo zamestnania, 

Ing. Prievozník – aj on predtým požiadal o dlhodobé prerušenie živnosti, 

Ing. Duračka – bolo sedenie ohľadom tvorby zástupcu primátora. Nechápe zmeny, ktoré nastali, 

lebo Ing. Prievozník bol najprv ako zástupca neprijateľný. 

Dr. Borovský – pred voľbami boli určité dohody. Po voľbách oslovil Smer, HZDS, SNS 

a nezávislých. Na druhom rokovaní povedal Ing. Keller, že nemôže zdvihnúť ruku za to, že by mal 

byť viceprimátorom Ing. Jánoška. Pri ďalších rokovaniach to už bolo celkom nepriechodné. 

Oslovili ho ako primátora poslanci za KDH, či je ochotný s nimi rokovať. Veď Ing. Jánoška ich 

mohol osloviť, aby za neho zdvihli ruky, ale on tak neurobil. Oni potom rokovali s KDH a takto sa 

dohodli. 

Ing. Jakábová – ľudia sa rozhodli vo voľbách, KDH získalo 5 hlasov. Bola by rada, aby aj vo 

vyjadrovaní bola kultúra a etika. 

Ing. Jánoška (faktická poznámka) – 58 % občanov neprišlo k voľbám, čo znamená, že 

o komunálnu politiku nemajú záujem. 
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Dr. Borovský – odkaz, ktorý poslal Ing. Jánoška v Hlase Vrbového, ovplyvnilo voličov. A ako 

učiteľ, stavia sa pred katedru ... 

Ing. Jánoška (faktická poznámka) – a prečo 55 % platu primátora, ktorého? Predtým bol zaradený 

do tarifnej triedy, k tomu príplatky. 

Dr. Borovský – je to po prepočítaní 28 tis. Sk. Je na MsZ, či to schváli. 

p. Rakús – týka sa to aj 55 % z odmien? 

Dr. Borovský – odmeny sa schvaľujú zvlášť. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 4/XII/2006. 

 

8. Návrh na zriadenie komisií mestského zastupiteľstva a voľba ich predsedov 
 

 Primátor predložil poslancom návrh na zriadenie komisií MsZ. Predložil návrh aj na 

zriadenie novej – poriadkovej komisie a zároveň predsedov, podpredsedov a zapisovateľky 

jednotlivých komisií. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil ani nemal pozmeňujúci návrh. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 5/XII/2006. 

 

9. Schválenie do organizačnej štruktúry mesta Vrbové systematizované miesto 

prednostu 
 

 Dr. Borovský informoval, že všetci kandidáti na primátora prezentovali, že funkcia 

prednostu je potrebná. V rozpočte sa finančné prostriedky na to nachádzajú. Ale musí tomu 

predchádzať zrušenie uznesenia, ktorým bola táto funkcia zrušená. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – chce vedieť, či aj ostatní poslanci vedia, čo je obsahom uznesenia č. 160/XII/2003, 

ak ho majú zrušiť. 

Dr. Borovský – týmto uznesením bolo zrušené v organizačnej štruktúre miesto prednostu, jeden 

úväzok na kultúre a jeden na útvare vnútornej správy. 

Mgr. Sitárová – myslí si, že MsZ môže zriadiť nové miesto aj keď sa pôvodné uznesenie o zrušení 

miesta nezrušilo. 

Ing. Keller – bude pracovné zasadnutie, navrhuje priniesť celé uznesenie tak, ako bolo prijaté. 

Ing. Jakábová – máme tu právničky a oni by nás mali presvedčiť, že je to správne. 

Ing. Jánoška (faktická poznámka) – je – bola koaličná zmluva, je za to, aby bola zverejnená. Aj tie 

ostatné. 

Dr. Borovský – koncom januára je plánované zasadnutie MsZ, môže sa tento bod prerokovať 

vtedy. A poprosí, aby sa obe právničky (JUDr. Gajňáková a Mgr. Sitárová) k tomu vyjadrili, či je 

možné zrušiť aj časť z tohto uznesenia. 

Poslanci takýto postup odsúhlasili. 

prítomných: 13 

za: 11                                                              proti: 0                                              zdržal sa: 2 

 

10. Určenie platu novozvoleného primátora 
 

 Ing. Kráľová predniesla návrh na určenie platu pre novozvoleného primátora mesta Vrbové 

PaedDr. Ivana Borovského podľa zákona č. 253/1994 Z. z. v platnom znení, ktorý by mal tvoriť 

určitý násobok platu, ktorý je v zmysle ustanovenia § 3 citovaného zákona súčinom priemernej 

mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického 
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úradu Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4 ods. 1 

citovaného zákona. Je možné plat zvýšiť až 2 násobok. Doteraz to bol 1,25 násobok. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – poinformoval o medziročnej inflácii, na základe ktorej rastie aj plat primátora. 

V zmysle samotného zákona o platových pomeroch, je možné poskytnúť až 50 % z platu na 

odmeny pre primátora. 

Dr. Borovský – funkcia primátora nie je až taká lukratívna. A čo sa týka platu, je to zo zákona. 

A odmeny, ktoré boli u niektorých primátorov až 50 %, je rád, že mu takú odmenu neschválili. 

V predchádzajúcom období do r. 2002 mal 1,5 násobok, potom 1,25. Ale si myslí, že ten 1,25 

násobok by si zaslúžil. 

Ing. Jakábová – často sa nás pýtajú ľudia ako to je s odmeňovaním, keď sa zúčastňuje aj rokovaní 

na VÚC. Bolo povedané, že vtedy si primátor berie dovolenku. 

Dr. Borovský – môže to potvrdiť. A je jediný poslanec VÚC, ktorí si na rokovanie berie 

dovolenku. Na zasadnutie chodí svojím osobným autom. Poslanectvo je pre mesto prínosom. 

Ing. Jánoška (faktická poznámka) – u poslancov VÚC je možné využiť dlhodobé uvoľnenie 

z funkcie, 

Dr. Borovský – týka sa to len zástupcu predsedu a uvoľnených poslancov na výkon podpredsedov 

TTSK. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 6/XII/2006. 
 

11. Určenie sobášiacich 
 

 Primátor predložil návrh  sobášiacich. Okrem primátora zvykne byť sobášiacim aj zástupca 

primátora a niekto z radov poslancov. On navrhol Ing. Jánošku, ale on jeho odporúčanie odmietol. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – pri tých prvých rokovaniach bol návrh na Ing. Jakábovú. Keďže predtým tam bola 

žena (Ing. Koreňová), navrhoval by ju.  

Ing. Keller – navrhuje doplniť okrem „sobášiaceho“ aj „pochovávajúci a uvítanie do života“, 

Dr. Borovský – v tej funkcii sa aj toto robí. 

Ing. Jakábová súhlasila, aby bola do tejto funkcie zvolená. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 7/XII/2006. 

•  

Ing. Jánoška sa potom ešte spýtal na obnovenie mestskej rady. Toto sa prerokuje na budúcom, 

pracovnom zasadnutí MsZ. Primátor však povedal, že ak by bola zriadená mestská rada, zasadnutia 

MsZ by nebývalo každý ale každý druhý mesiac. Mestská rada je poradným orgánom primátora, 

prijímajú sa uznesenia, no uznesenie MsZ má väčšiu právnu silu. O dôležitých veciach musí 

rozhodovať MsZ. Zvážiť, či zasadnutie MsZ bude každý mesiac, alebo bude mestská rada 

a zasadnutie MsZ bude každý druhý mesiac.  

 

 Po ukončení ustanovujúceho zasadnutia MsZ bolo naplánované pracovné zasadnutie MsZ. 

Ing. Kráľová vysvetlila o čo sa jedná a prečo je potrebné túto úpravu urobiť na tomto zasadnutí. 

Ešte nejaké financie prišli deň predtým a sú preto potrebné zmeny v rozpočte. Ale doložia k tomu 

aj dokumenty a nechá sa to do januárového zasadnutia. Bude navýšenie za odvoz komunálneho 

odpadu a za energiu. 

Stanovisko ekonomickej komisie: plne súhlasí. Len boli iné dôvody na včerajšej porade povedané. 

Musí sa to urobiť zmenou rozpočtu, ale v zmysle zákona sa to dá dokladovať. 
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12. Návrh uznesení 
Uznesenie č. 1/XII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

správu o výsledkoch volieb v meste Vrbové na funkciu primátora mesta a na funkciu poslancov 

mestského zastupiteľstva prednesenú predsedom mestskej volebnej komisie Ing. Michalom 

Puobišom. 

Uznesenie č. 2/XII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– konštatuje, že – 

novozvolený primátor mesta PaedDr. Ivan Borovský zložil zákonom predpísaný sľub primátora 

mesta a 

– berie na vedomie – 

príhovor staronového primátora mesta PaedDr. Ivana Borovského. 

 

Uznesenie č. 3/XII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– konštatuje, že – 

novozvolení poslanci mestského zastupiteľstva:  

Jozef Bukovčák, Anton Červeňanský, Ing. Jozef Duračka, Pavol Halama, Ing. Daniela Jakábová, 

Ing. Ján Jánoška, Ing. Marián Keller, Ing. Anton Kramárik, PaedDr. Patrik Kýška, Ing. Peter 

Nižnanský, Ing. Ján Prievozník, Pavol Rakús a Ing. Jaroslav Tomčík 

zložili zákonom predpísaný sľub poslanca mestského zastupiteľstva a 

– berie na vedomie – 

správu mandátovej komisie I. 

 

Uznesenie č. 4/XII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– volí – 

Ing. Jána Prievozníka do funkcie zástupcu primátora s tým, že je dlhodobo uvoľnený zo 

zamestnania pre výkon funkcie s platom: 55 % platu primátora. 

 

prítomní: 13 

za: 7      proti: 3     zdržal sa: 2 

J. Bukovčák, A. Červeňanský,  Ing. M. Keller,                         Ing. J. Duračka, 

P. Halama, Ing. D. Jakábová,   P. Rakús,                      Ing. J. Prievozník, 

Ing. A. Kramárik, Dr. P. Kýška,  Ing. J. Tomčík, 

Ing. P. Nižnanský, 

nehlasoval: Ing. J. Jánoška 

 

 

Uznesenie č. 5/XII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– zriaďuje – 

komisie mestského zastupiteľstva nasledovne: 

I.    komisia pre financie, majetok mesta a podnikanie 

II.   komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie 
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III.  komisia kultúry, športu, mládeže a vzdelávania 

IV.  komisia pre otázky sociálne, zdravotné a bytové 

V.   komisia dobrovoľného hasičského zboru 

VI.  komisia verejného poriadku 

a 

– volí – 

predsedov, podpredsedov a zapisovateľky takto: 

 

I. komisia pre financie, majetok mesta a podnikanie 

– predseda: Ing. Ján Jánoška 

– podpredseda: Ing. Anton Kramárik 

– zapisovateľka: Mária Sabová 

 

prítomní: 13 

za: 9      proti: 2     zdržal sa: 2 

J. Bukovčák, A. Červeňanský,  Ing. P. Nižňanský,   Ing. J. Jánoška, 

Ing. J. Duračka, P. Halama,   Ing. J. Prievozník,   Ing. A. Kramárik, 

Ing. D. Jakábová, Ing. M. Keller, 

Dr. P. Kýška, P. Rakús, Ing. J. Tomčík. 

 

II. komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie 

– predseda: Ing. Jozef Duračka 

– podpredseda: Ing. Marián Keller 

– zapisovateľka: Ing. Gabriela Valová 

 

prítomní: 13 

za: 12                  proti: 0   zdržal sa: 1 

J. Bukovčák, A. Červeňanský, P. Halama,      Ing. J. Jánoška, 

Ing. J. Duračka, Ing. D. Jakábová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Dr. P. Kýška, Ing. P. Nižňanský, 

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík. 

 

III. komisia kultúry, športu, mládeže a vzdelávania 

– predseda: Ing. Daniela Jakábová 

– podpredseda: Ing. Jaroslav Tomčík 

– zapisovateľka: Bianka Dingová 

 

prítomní: 13 

za: 11                  proti: 0   zdržal sa: 2 

J. Bukovčák, A. Červeňanský, P. Halama,      Ing. J. Jánoška, 

Ing. J. Duračka, Ing. D. Jakábová, Ing. M. Keller,     Ing. J. Tomčík. 

Ing. A. Kramárik, Dr. P. Kýška, Ing. P. Nižňanský, 

Ing. J. Prievozník, P. Rakús,  

 

IV. komisia pre otázky sociálne, zdravotné a bytové 

– predseda: Anton Červeňanský 

– podpredseda: PaedDr. Patrik Kýška 

– zapisovateľka: Gabriela Haršániová 
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prítomní: 13 

za: 11                  proti: 0   zdržal sa: 2 

J. Bukovčák, P. Halama,        Ing. J. Jánoška, 

Ing. J. Duračka, Ing. D. Jakábová, Ing. M. Keller,     A. Červeňanský, 

Ing. A. Kramárik, Dr. P. Kýška, Ing. P. Nižňanský, 

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík. 

 

V. komisia dobrovoľného hasičského zboru 

– predseda: Pavol Halama 

– podpredseda: Jozef Bukovčák 

– zapisovateľka: Emília Beličková 

 

prítomní: 13 

za: 10                        proti: 0   zdržal sa: 3 

A. Červeňanský, Ing. J. Duračka, Ing. D. Jakábová,     Ing. J. Jánoška, 

Ing. M. Keller, P. Rakús, Ing. J. Tomčík, Dr. P. Kýška,    J. Bukovčák, 

Ing. A. Kramárik, Ing. P. Nižňanský, Ing. J. Prievozník,     P. Halama, 

 

VI. komisia verejného poriadku 

– predseda: Ing. Peter Nižnanský 

– podpredseda: Pavol Rakús 

– zapisovateľka: Jana Kubíková 

 

prítomní: 13 

za: 11                  proti: 0             zdržal sa: 2 

J. Bukovčák, A. Červeňanský, P. Halama,                Ing. J. Jánoška, 

Ing. J. Duračka, Ing. D. Jakábová, Ing. M. Keller,               Ing. P. Nižňanský, 

Ing. A. Kramárik, Dr. P. Kýška,  

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík. 

 

a 

– ukladá – 

predsedom komisií, zástupcovi primátora  v súčinnosti s primátorom mesta predložiť na januárové 

mestské zastupiteľstvo návrhy na členov komisií mestského zastupiteľstva z radov poslancov 

a odborníkov v danej oblasti. 

 

prítomní: 13 

za: 12                  proti: 0   zdržal sa: 1 

J. Bukovčák, A. Červeňanský, P. Halama,      Ing. J. Jánoška, 

Ing. J. Duračka, Ing. D. Jakábová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Dr. P. Kýška, Ing. P. Nižňanský, 

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 6/XII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

pre novozvoleného primátora mesta Vrbové PaedDr. Ivana Borovského podľa zákona č. 253/1994 

Z. z. v platnom znení nasledovný plat:  

1,25 násobok platu primátorovi mesta, ktorý je v zmysle ustanovenia § 3 citovaného zákona 

súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe 



  MsZ 28.12.2006 

   Strana 9 z 9     
 

údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku 

podľa § 4 ods. 1 citovaného zákona.  
prítomní: 13 

za: 9                           proti: 1   zdržal sa: 3 

J. Bukovčák, A. Červeňanský, P. Halama,           Ing. J. Jánoška,  Ing. M. Keller, 

Ing. J. Duračka, Ing. D. Jakábová, Ing. J. Prievozník,     P. Rakús, 

Ing. A. Kramárik, Dr. P. Kýška, Ing. P. Nižňanský,     Ing. J. Tomčík. 

 
Uznesenie č. 7/XII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– poveruje – 

výkonom funkcie sobášiaceho: PaedDr. Ivana Borovského, primátora mesta a poslancov MsZ: 

Ing. Jána Prievozníka a Ing. Danielu Jakábovú. 

 

prítomní: 13 

za: 12                  proti: 0   zdržal sa: 1 

J. Bukovčák, A. Červeňanský, P. Halama,      Ing. J. Jánoška, 

Ing. J. Duračka, Ing. D. Jakábová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Dr. P. Kýška, Ing. P. Nižňanský, 

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík. 

 

4.  Z á v e r 
 

Primátor mesta poďakoval prítomným za účasť a ukončil o 16.40 hod. prvé – ustanovujúce 

zasadnutie mestského zastupiteľstva. 

 

Vo Vrbovom 4. januára 2007 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

 

                  .................................................. 

             PaedDr. Ivan Borovský 

                  primátor mesta 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Jaroslav Tomčík        ................................................. 

 

2.   Pavol Rakús     ................................................. 

 


